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so'tl'tu?' rnterpelacia

radnego Rady Miejskiej w Glogowie

Glog6w, dn. 29.11.2018

Szanowny Panie Prezydencie!

W zwiazku z trwajEcym sezonem grzewczym i zwiqkszonym zagroieniem zanieczyszczeniami
powietr2a pochodzqcymi z tzw. ,,niskiej emisji" proszq uprzejmie o informacjq, ile budynk6w

w Gtogowie korzysta z wtasnych lr6det energii cieplnej pochodzqcych ze spalania paliw

stalych. Chodzitu zar6wno o osoby fizyczne, jak i, a nawet w szczeg6lno5ci, o instytucje.

Czy gtogowska siedziba Polskiego G6rnictwa Naftowego i Gazownictwa r6wniei konysta z

takiego ir6dta energii cieplnej?

Proszq o podanie rejon6w naszego miasta, gdzie wystQpuja skupiska takich budynk6w (np. w
postaci mapki).

W zwilzku z tym problemem prosze o rozwaienie podQczenia takich odbiorc6w ciepla do

miejskiej sieci cieptowniczej i zgrubne oszacowanie koszt6w takich dziatafi.

By6 moie takie rozwiqzanie byloby przynajmniej w niekt6rych pzypadkach bardziej

kozystne ni2 wymiana piec6w gzewczych bqdi zmiana rodzaju paliwa.

Z wyrazami naleinego szacunku

Norbert Penza
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3all.@t{- lnterpelacja
radnego Rady Miejskiej w Glogowie

Gtog6w, dn.29.11.20L8

Szanowny Panie Prezydencie!

Proszq uprzejmie o wykonanie remontu nawienchni pollczenia miqdry ulicami
Niedziatkowskiego iWita Stwosza. Obecnie nawierzchnia ta jest w bardzo zvm stanie, z
licznymi dziurami iwybojami. Stanowi to zagroienie dla os6b udajqcych siq na mecze
Chrobrego Gtog6w. Niebezpieczetistwo dotyczy przede wszystkim os6b z
niepelnosprawnoiciami isenior6w, kt6zy ze swej natury sE podatni na wszelkie
niedogodnoSci wynikajqce ze zlego stanu tego ciqgu komunikacyjnego. Dotychczas
prowadzone tam prowizoryczne prace nie usunqty zagroienia.

Warto r6wniel obni2yi wysoki krawqinik wystgpujqcy w okolicach bramy stadionu.

Z wyrazami naleinego szacunku

Norbe rt Penza
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